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Elnöki beszámoló 

2020. december 02. - 2021. február 21. 
 
 
 
Eseménynaptár: 

 

Időpont Esemény 

2020. december - 2021. február Gólyatábor koordinátorainak felkérése 

2020. december 07., 14. 

2021. január 14., február 16.  

Elnökségi ülések 

2020. december 08. Kari Tanács 

2020. december 08., 15. 

2021. január 19., 26., február 02., 09., 16. 

Vezetői értekezlet  

2020. december 08., 2021. január 14., 20., 28., 

február 15., 18. 

 Kari Tanács levélszavazása 

2020. december 09., 16. 

2021. január 13., 20., 27., február 03., 10., 17., 

EHÖK Elnökségi ülések 

2020. december 09. Oktatásszervezési és Hallgatói Ügyek 

Bizottságának ülése 

2020. december 14.  

2021. január 18.  

Szenátus 

2020. december 14.  

2021. január 18., február 08.  

Tanulmányi Bizottság ülése 

2021. január 12., február 02. Pszichológiai Intézeti Tanács 

2021. január 12.  Tanárképzéssel kapcsolatos egyeztetés 
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2021. január 12., február 02.  Pszichológiai Intézet levélszavazása 

2021. január 14.  Videófelvétel készítése a PPK Nyílt hetére 

2021. január 14 - 2021. február 10.  Leltározás  

2021. január 15.  Nyílt hét egyeztetése a Kommunikációs 

Irodával 

 

2021. január 18 - 22.  PPK Nyílt hét  

2021. január 20.  Egyeztetés Zsolnai Anikóval 

2021. január 20.  Egyeztetés az Általános pszichológia 

szigorlattal kapcsolatban 

2021. január 21-23. Educatio 

2021. január 26.  Szokoly Fanni felkérése 

2021. január 27. Gólyatábori igénybejelentő elkészítése 

2021. február 01.  Összmunkatársi értekezlet 

2021. február 02.  Általános pszichológia szigorlat újbóli 

egyeztetése  

2021. február 02.  Gólyatábor szervezésével kapcsolatos 

egyeztetés 

2021. február 04.  Animátor képzések egyeztetése 

2021. február 09.  Személyiség- és Egészségpszichológia Tanszék 

értekezlete 

2021. február 12.  Egyeztetés a rangsorolásos tárgyfelvétel 

problémáiról 

2021. február 15.  Aktualitások egyeztetése Zsolnai Anikóval 
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2021. február 15.  Egyeztetés Balázs Judittal a 

Fejlődéspszichológia szigorlatról 

2021. február 16.  EHÖK Küldöttgyűlés 

2021. február 18. Egyeztetés Kökönyei Gyöngyivel 

2021. február 19. A Szombathelyen felmerülő hallgatói 

problémák egyeztetése Antal Dániellel és Tóth 

Cintiával 

2021. február 21. ISZTK keret egyeztetése Ehrenberger 

Blankával 

 

 

Részletes beszámoló: 

 

Kari, egyetemi bizottságok és testületek 

 

Az elmúlt időszakban minden egyetemi ülésünk a Microsoft Teams felületén zajlott. A hallgatóink 

és karunk érdekeit az Egyetemi Hallgatói Önkormányzat elnökségi ülésein, Intézeti Tanácson, 

Vezetői értekezleten, Szenátuson, Oktatásszervezési és Hallgatói Ügyek Bizottságának ülésén, 

valamint a Tanulmányi Bizottság értekezletein képviseltem. A decembertől februárig tartó 

időszakban sok figyelmet tudtunk fordítani az oktatásszervezési kérdésekre, ugyanis a 

vizsgaidőszak és az online oktatás mindig rejt valamilyen nehézséget magában, azonban 

véleményem szerint a karunkkal és egyetemünk vezetőségével való folyamatos egyeztetés 

megoldást nyújtott a problémás helyzetek megoldására. Karunk Elnöksége és Hallgatói 

Önkormányzatának más tagjai kiemelt figyelemmel kísérték a hallgatói jelzéseket a vizsgákkal, 

kurzusokkal, egyéb, a karunkat érintő problémakörökkel kapcsolatban, és ezeket mindig azonnal 

kommunikálták a megfelelő fórumokra, így kialakítva egy dinamikus visszajelzési rendszert. Ezúton 

is szeretném megköszönni Nekik ezt a munkát, ugyanis maximális hallgatói érdekképviseletet 

nyújtottak.  

 

Oktatásszervezési ügyek 
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Az utóbbi időben sok hallgatói visszajelzést kaptunk a Pszichológiai Intézet egyes kurzusaival, 

valamint vizsgáival kapcsolatban. Minden esetben a delegáltak segítségével kommunikálásra 

kerültek ezek a problémák, amelyeket a Vezetéssel folyamatos egyeztetések során sikerült 

orvosolni. Jelenleg az Általános pszichológia szigorlat kialakításának kérdésében mind az Affektív, 

mind a Kognitív tanszékkel szükséges egyeztetnünk, ugyanis mind az oktatók, mind a hallgatók 

feladata és célja egy olyan vizsgarendszer kialakítása, amely mindkét fél számára megfelelő és 

elfogadható. Erről a Tanulmányi Bizottság tagjaival minimum hetente egyeztetünk annak 

érdekében, hogy minden olyan hallgatói igényt teljesíteni tudjunk, amely esetlegesen felmerült a 

jelenlegi rendszer létrehozása után.  

Emellett egyéb oktatásszervezési ügyről is egyeztettünk az Intézet vezetésével, valamint az 

oktatókkal, így napirendre került a Módszertan kurzusok problémája, a rangsorolásos tárgyfelvétel 

kérdésköre, vagy például a Fejlődéspszichológia szigorlat rendszerének újrastruktúrálása. Ez 

utóbbit Balázs Judit Tanszékvezető Asszonnyal egyeztettük le, aki a következő félévben a tanszéken 

oktató kollégákkal egy hallgatóbarátabb vizsgarendszert fognak kialakítani. A rangsorolásos 

tárgyfelvétel problémája, miszerint a hallgatók, amennyiben későbbi félévben vannak, továbbra is 

kicsúsznak a kötelezően választható, vagy szabadon választható tanegység kurzusairól, folyamatos 

egyeztetés alatt van mind az EHÖK Elnökségével, mind pedig az Oktatási Igazgatósággal, hogy a 

következő félévekben ilyen eset ne történhessen meg.  

A fenti visszajelzések és problémakörök megoldása lehetőséget adott nekünk arra, hogy még 

mélyebben elmerüljünk és részt vegyünk az Intézet oktatásának formálásában, amely a hallgatók 

szempontjából kifejezetten fontos. A találkozókat és egyeztetéseket Kökönyei Gyöngyivel, a 

Pszichológiai Intézet vezetőjével rendszeresíteni kívánom, ugyanis így minden olyan témát érinteni 

tudunk, amelyek alkalmanként, akár egy-egy kurzussal kapcsolatban is felmerülhetnek.  

Egyéb intézetekben, így a szombathelyi képzési helyünkön is felmerültek olyan visszajelzések és 

hallgatói problémák, amelyek további egyeztetést kívánnak meg maguk után. Tervezzük, hogy egy 

kifejezetten a Szombathelyen található Intézetekre fókuszáló értekezletet szervezzünk meg, hogy 

minden olyan esetleges ügyet végig tárgyaljunk, amelyben akár, mint egy másik képzési hely, akár, 

mint Hallgatói Önkormányzat segíteni tudjuk a hallgatóinkat.  

 

Gólyatábor szervezése és Animátori Kör  

 

A járványhelyzet alatt az AK Szerv és az Elnökség elkezdte előkészíteni a Gólyatábort, a szervezés 

munkálatai megkezdődtek. Az EHÖK Kabinet tagjai közül Bárdosi Bence és Szabó Tamás tartott 

a főszervezőknek egy Workshopot, amely során elmondták a legfontosabb tudnivalókat a tábor 
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szervezésének minden aspektusáról, ezen Szabó Krisztina, valamint Fekete Anna vett részt velem 

együtt. Jelenleg a Gólyatáborunk helyszíne a Bodajki Falutábor, ide kívánjuk szervezni a 

szervezőtábort is. A koordinátorokat is sikeresen felkértük előzetesen, hogy a félév során már el 

tudjanak kezdeni a szervezői stáb kialakításán, ugyanis a járványhelyzet alatt sajnos limitáltak a 

lehetőségek az emberi erőforrás gyűjtésére. Ács Bence, mint csoportvezető koordinátor, Ulveczki 

Anna, mint szervező koordinátor, Körmöczi Kitti, mint a főhadiszállás koordinátora, és Lázi Laura 

Liza, mint bocikoordinátor fognak dolgozni a Gólyatáborban.  

Az Animátori Kör e féléves képzéseivel kapcsolatban mind a Szülőkkel, mind a Szervezetfejlesztő 

Körrel egyeztetett az Elnökség, ugyanis szerettünk volna egy olyan rendszert kialakítani, amelyben 

a Képződők akár online, akár az újranyitásoktól és enyhítésektől függően szívesen részt vesznek. 

Ehhez Fekete Anna és Blazinovits Bence létrehozott egy Google Formot, ahol a Képződőknek 

lehetőségük volt 3 opció közül sorrendet állítani a preferenciájuk alapján. Eredményként a nagy 

többség a nyári, tavaszi, tömbösített képzéseket támogatta, amely egy megfelelő alapot adott 

nekünk arra, hogy a Szervezetfejlesztő Körrel elinduljunk egy új struktúra kialakításában.  

 

Nyílt hét és Educatio 

 

Idén is megtartottuk a Nyílt hetünket, amelyet újra kitűnő lelkesedéssel fogadtak az érdeklődők. A 

Delegált Körrel együtt dolgozva folyamatosan tartottuk a kapcsolatot a jelentkezni vágyókkal. 

Különböző platformokon lehetőség volt mind a Tanulmányi Osztály kollégáihoz, mind a 

Delegáltakhoz kérdéseket feltenni, emellett pedig a hét során két alkalommal a tanulmányokkal 

kapcsolatban egy Zoom hívás keretében tájékoztattuk az érdeklődőket. A Nyílt hét összességében 

sikeresen zajlott, és elmondható, hogy továbbra is magas jelentkezési számokat várunk a 

képzéseinkre.  

A Nyílt hét után az Educatio kiállítás alatt is sikerült népszerűsíteni mind karunkat, mind pedig 

egyetemünket. Ebben az évben rendhagyó formában az Educatio egy online platformon történt 

meg, ahol az érdeklődőknek lehetőségük volt különböző online anyagokat áttekinteni, illetve az 

őket érdeklő témákról kérdezni delegáltjainkat. 

 

Egyeztetés Zsolnai Anikóval 

 

Zsolnai Anikó Dékány Asszony hivatalosan is elfoglalta február 1-jén pozícióját. A Hallgatói 

Önkormányzat nevében gratuláltam neki, valamint egy találkozót kértem tőle, amely során az 

aktualitásokat kívántam megbeszélni. Az egyeztetés során különböző oktatásszervezési, hallgatói 
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ügyet tárgyaltunk át, emellett pedig szó volt a kredittúlfutás díjazásának csökkentéséről, annak 

igényéről, valamint a rektorválasztásról is. Dékán Asszonnyal ezeket a találkozókat rendszeresíteni 

szeretném, ugyanis fontosnak tartom, hogy a dinamikus együttműködés érdekében mindig legyen 

lehetőségünk arra, hogy az aktuálisan felmerülő problémákat meg tudjuk beszélni, és egymástól 

tanácsot kérni.  

 

Kelt: Budapest, 2021. február 21.  

 

Diczkó Dalma 

elnök 

ELTE PPK HÖK 
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Alelnöki beszámoló 

2020. december 02. – 2021. február 21.  
 
Eseménynaptár: 

 

Időpont Esemény 
2020. december 07., 2021. január 14., február 
16. 

Elnökségi ülés 

2020. december 16., 2021. január 11. Rekrutációs Egyeztető Bizottság ülés 

2021 január 07. PPK HÖK szervezeti karácsony 

2021. január 17. Rendszeres szociális támogatás bírálói vizsga 

2021. február 01 – 16. Rendszeres szociális támogatás bírálás 

2021. február 02. Pszichológia Intézeti tanács 

2021. február 16. EHÖK Küldöttgyűlés 

 

Részletes beszámoló: 

 Az ebben az időszakban megtartott elnökségi üléseket a járványügyi szabályoknak 

megfelelően online formában valósítottuk meg és megtárgyaltuk az aktuálisan fennálló témákat. az 

új félév indulásával rögzítésre került a rendszeres elnökségi ülések időpontja is. 

 A tárgyal időintervallumban két alkalommal került sor Rekrutációs Egyeztető Bizottsági 

ülésre, melyeken mindkét alkalommal az online Educatio kiállításról és annak szervezéséről volt 

szó. 

Többszöri egyeztetést követően a szervezeti karácsonyi ajándékbontásra január 07-én került 

sor Zoom-on keresztül. 

Január közepén részt vettem és sikeresen teljesítettem a rendszeres szociális támogatás 

bírálói vizsgáját, melyre Ehrenberger Blanka segítségével készültünk fel. 

Részt vettem a pályázási és a hiánypótlási időszakban is a rendszeres szociális támogatások 

bírálásában.  

Február 18-án Diczkó Dalma megbeszélést tartott Kökönyei Gyöngyivel a Pszichológia 

Intézetet és a pszichológia BA és MA képzéseket érintő kérdésekről, melyben segítségére voltam a 
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2019-es, valamint a 2020-as mesterképzéses hallgatók problémáinak, illetve kérdéseinek 

összegyűjtésével és rendszerezésével.  

 

Kelt.: Budapest, 2021. február 21. 

 

Kassai József 

Alelnök 

ELTE PPK HÖK  
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Szombathelyi ügyekért felelős alelnök beszámolója 

2020. december 02. – 2021. február 19.  
 

Eseménynaptár: 

 

Időpont Esemény 

2020. decembere, 2021. 

január 13. 

Közösségszervezés BA kisfilm Langerné Buchwald Judittal 

2020. december 02. ELTE SEK online nyíltnap I. reklámozása 

2020. december 03. Érdekképviselet 

2020. december 03. Vizsgaidőszak ismertető – Gaál Flóra referens 

2020. december 08., 2021. 

február 03. 

ELTE BDPK HK Küldöttgyűlés 

2020. december 07., 2021. 

január 14., február 16. 

Elnökségi ülések 

2020. december 17. ELTE SEK karácsonyi cipősdoboz akció 

2020. december 18., 22., 

2021. január 02., 03., 04. 

Online pszichológia BA rendezvénnyel kapcsolatos egyeztetések 

2020. december 22., 2021. 

január 10. 

ELTE PPK Pszichológia BA és MA Szombathelyen - NYÍLT 

NAP reklámozása 

2021. január 02., 03. Közösségszervezés modul-hiba  

2021. január 05. ELTE SEK online nyíltnap II. reklámozása 

2021. január 24. Egyeztetés tagozatváltás kapcsán 

2021. január 24., 25. Lezáratlan gyakorlati jegyekről való konzultáció 
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2021. február 03., 04. Dr. Pachner Orsolya egyetemi adjunktus – delegált hallgatókkal 

kapcsolatos kérdéskör megvitatása 

2021. február 06. Szeminárium létszámprobléma 

2021. február 13-tól Szombathelyen felmerült hallgatói problémák ügyintézése 

2021. február 17. Levelezős hallgatók órarendjével kapcsolatos kérdések tisztázása 

 

 

Részletes beszámoló: 

 

2020. decemberére kristályosodtak Langerné Buchwald Judit tanárnőben és stábjában az 

elképzelések a közösségszervezés BA rövidfilm kapcsán, melyet azzal a szándékkal készítettek el, 

hogy a mindenkori középiskolát befejező diákok számára népszerűsítsék ezt az alapszakot, ennek 

szereplőjeként, szervezőjeként részt vehettem az előkészületek egy kisebb részében, továbbá az 

általam alapított Boldogság! – Rendezvény! összművészeti hallgatói est legutóbbi (2020/2021/1 

félév) alkalmára készített nagyfilmből kérvényeztek részleteket felhasználni, ennek kapcsán voltak 

különböző feladatok és tennivalók. Ez 2021.01.13-án került a nyilvánosság elé a Savaria Egyetemi 

Központ Facebook oldalán, s még ezen a napon szintúgy reklámozásra is került személyes keretek 

között a jobb nézettség, szélesebb körű elérés érdekében. 

Link: https://www.facebook.com/elte.sek/posts/3645010555567073 

2020. december 10-én 16:00-ás kezdéssel megrendezésre került a Savaria Egyetemi Központ online 

nyíltnapjainak első alkalma, melynek előkészületeiben és népszerűsítésében vettem részt, remélve, 

hogy minél több leendő hallgatótársat elér majd a lehetőség híre. A reklámozás kezdete 2020. 

december másodikán indult általam. 

2020. december 3-án előzetes egyeztetést követően a Microsoft Teams felületén online 

megbeszélésén vettem részt egy tanárnővel, aki második éves hallgatók számára adott ki több 

alkalommal, még a szorgalmi időszak utolsó napjaiban is a félév abszolválásához szükségesnek 

minősített nagyobb volumenű beadandó dolgozatokat, feladatokat, melyek a szemeszter 

kezdetekor és a későbbiek során sem lettek előre ismertetve, közölve a hallgatókkal. A tanárnő 

megértette és elfogadta az álláspontomat, értékelte az érdekképviselet ezen megnyilvánulását, erről 

az ezt követő elnökségi ülésen beszámoltam. 
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Szintén 2020. december 3-án Gaál Flóra BDPK HK Tanulmányi referens vizsgaidőszakról készített 

tudásmegosztó (Lényegében GY.I.K.) prezentációját sokszorosítottuk és juttattuk el sok-sok akár 

a karon, akár azon kívül tanuló elsőéves hallgató társunk számára.  

A felsorolt időpontokban részt vettem a PPK HÖK elnökségi ülésein, ahol rendszerint 

beszámoltam a Szombathelyen zajló eseményekről, történésekről, az aktuális feladataimról, 

esetlegesen felmerülő problémákról. 

2020. december 8-án, illetve 2021. február 3-án részt vettem a Savaria Egyetemi Központ Hallgatói 

Képviseletének Küldöttgyűlésein, ahol előbbi alkalom során első sorban évértékelő, míg utóbbin a 

következő szemeszterre vonatkozó gondolatokat, ötleteket beszéltünk át a Helyi Képviselet 

tisztségviselőivel. 

2020. december 17-én a korábban meghirdetett szombathelyi karácsonyi időszakban működő 

jótékonysági cipősdoboz akció mellett kampányoltunk az ELTE SEK HK-el. 

2020. december 12 és 2021. január 4 között több alkalommal egyeztettem e-mail-ben Tóth-Czopyk 

Zsombor hallgatóval, informáltam a szombathelyi képzések és ösztöndíjak kapcsán, az általa 

február 1-re szervezett online pszichológia alapképzéssel kapcsolatos rendezvényének érdekében. 

2020. december 22-én és 2021. január 10-én reklámoztam a 2021. január 20-ra szervezett ELTE 

PPK Pszichológia BA és MA szombathelyi nyílt napot.  A tájékoztatót Dr. Pachner Orsolya, a 

szombathelyi pszichológia képzés koordinátora és több helyi oktató tartotta online egy „Zoom” 

felületen. 

2021. január másodikán és harmadikán hallgatói jelzést követően észleltük, hogy a szakirány 

választás előtt álló másodéves közösségszervezés alapszakos hallgatóknak a Neptunban nem 

elérhető a kulturális közösségszervezés modul választási lehetőség. Egyeztettem a Neptun-irodával 

és az ELTE SEK Tanulmányi Hivatallal, melyet követően január ötödikére véglegesen 

helyreállították a rendszerben elcsúszott hibát és megköszönték a jelzést. 

2021. január ötödikén az elsőhöz hasonló módon reklámozásra került a második online nyíltnap 

melyet 2021. január 20-án tartottak az előzővel megegyező keretek között. 

Három hallgató nappaliról levelező tagozatra kívánt váltani, így 2021. január 24-én az ő esetük 

kapcsán a Pedagógiai és Pszichológiai Intézet – Szombathely intézeti képviselőivel (Dr. Koós Ildikó 

Intézetigazgató asszonnyal és Kovácsné Tóth Tímea intézeti ügyintéző hölggyel) egyeztettem a 

lehetőségeikről, a folyamatról, az átfutási időről. 

2021. január 24-én és 25-én szintúgy a Pedagógiai és Pszichológiai Intézet – Szombathely intézeti 

képviselőivel (Dr. Koós Ildikó Intézetigazgató asszonnyal és Kovácsné Tóth Tímea intézeti 

ügyintéző hölggyel) egyeztettem azzal kapcsolatban, hogy egy alapszakos kurzuson még nem voltak 

lezárva a gyakorlati jegyek, információt az abszolválás teljesüléséről vagy esetleges meghiúsulásáról 
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a hallgatók az oktatótól nem kaptak, illetve nem volt lehetőségük őt elérni sem. Az oktatót 

levélváltásainkat követően kiértesítették és rövidesen mindenkinek beírásra került az értékelés. 

2021. február 3 és 4 között Dr. Pachner Orsolya egyetemi adjunktus és pedagógia szakcsoport-

vezetővel egyeztettem az intézeti delegált hallgatókról, a benne felmerült kérdésekről. 

2021. február 6-án első éves pszichológia alapszakos szemináriumon alacsony létszám miatt 

hallgatói aggodalom merült fel, melyet először a hallgatókkal tisztázva majd az oktatóval egyezteve 

oldottam meg. 

2021. február 13-tól a fennálló COVID vírushelyzet miatt egyes sporttudományi gyakorlati 

kurzusokról egyeztettünk hallgatókkal, igyekezve megoldani a felmerülő problémáikat ezzel a 

kérdéskörrel kapcsolatban. 

2021. február 17-én telefonon egyeztettem hosszasabban a Pedagógiai és Pszichológiai Intézet – 

Szombathely intézeti ügyintézőjével Kovácsné Tóth Tímeával a frissen levelező tagozatra kerülő 

hallgatók kurzus- és órarend módosításairól, mely folyamat végén a hallgatók egyesítve értesítve 

lettek minden kurzussal kapcsolatban az óralátogatási kötelezettségeikről. 

 

 

Kelt: Tatabánya, 2021.február 17. 

 

Antal Dániel 

Szombathelyi ügyekért felelős alelnök 

ELTE PPK HÖK  
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Diákjóléti Bizottság beszámolója 

2020. december 02. – 2021. február 19. 
 
Eseménynaptár: 

 

Időpont Esemény 

2020. december 07., 2021. január 14., február 

16. 

Elnökségi ülések 

2020. december 04. Kari tudományos, kulturális és sportpályázatok 

beküldésének határideje 

2020. december 07. Szociális Ösztöndíj Bizottság ülése 

2020. december 08. Kari Ösztöndíj Bizottsági ülés  

2020. december 01-20. Karácsonyi adománygyűjtés 

2020. december 11.  EHÖK Szociális Ösztöndíj Bizottsági ülés 

2020. december 15. Szociális Ösztöndíj Bizottsági ülés 

2020. december 28. Megbeszélés az EHÖK pályázati referensével 

2021. január 14. Rendszeres szociális támogatások felkészítés a 

bíráló bizottság tagjainak 

2021. január 16-17. Vizsgák tétele a rendszeres szociális 

támogatásokkal kapcsolatosan 

2021. február 01-09. Rendszeres szociális támogatások bírálása 

2021. február 08. Rendkívüli levélszavazás a rendszeres szociális 

támogatások meghosszabbításáról 

2021. február 09-16. Rendszeres szociális támogatások hiánypótlási 

időszaka 

2021. február 01-15. Rendkívüli szociális támogatások beérkezése, 

bírálása 

2021. február 16. EHÖK esélyegyenlőségi referensi ülés 
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2021. február 09-10. Kari Ösztöndíj Bizottság levélszavazása a 

Közéleti pályázatokról 

 

Részletes beszámoló: 

 

F.Tóth Balázs Németh Csillával, az EHÖK esélyegyenlőségi referensével egyeztetve 

megbeszélte a Karácsonyi Cipődoboz Akció részleteit, mely egy adománygyűjtő akció volt az 

ELTE és a Baptista Szeretetszolgálat közös szervezésében. Az adománygyűjtést személyesen nem, 

csak online formában lehetett kivitelezni, így nem is érkeztek be adományok a HÖK részére. Az 

adománygyűjtés 2020. december 1-20.-a között zajlott 

December 4-ig érkeztek be a Kari tudományos, sport és kulturális pályázatok, melyeket Fejes 

Zsófia bírált Ulveczki Annával, Kovács Kevével és Pesthy Zsuzsannával. 

December 7-én Szociális Ösztöndíj Bizottsági ülésen vettem részt, ahol a rendkívüli szociális 

támogatásokat beszéltük át. 

December 8-án a Kari Ösztöndíj Bizottság elfogadta a Kari pályázatok utalási listáját, illetve 

Somogyvári-Korb Attilának elküldtem az utalási listákat a Közéleti és a Kari pályázatokról, illetve 

a HÖK tisztségek fizetéséről. 

December 11-én EHÖK Szociális Ösztöndíj Bizottsági ülés volt, melyen a kérdéses rendkívüli 

szociális támogatásokat beszéltük át, illetve a rendszeres, rendkívüli szociális támogatások és 

alaptámogatások pályázati kiírásait is elfogadták. 

December 15-én újabb Szociális Ösztöndíj Bizottsági ülés volt, ahol a rendszeres szociális 

támogatásról esett szó. 

December 28-án Fejes Zsófiával volt megbeszélésünk Varga Rékával, az EHÖK pályázati 

referensével és Bárdosi Bencével, EHÖK szervezetfejlesztésért felelős alelnökkel. Itt átbeszéltük a 

Közéleti, illetve a Kari pályázatok pályázati kiírásait, a jövőbeli költségvetési terveket. 

Január 14-én felkészítést tartottam Kassai Józsefnek, Szabó Krisztinának, F.Tóth Balázsnak, 

Fejes Zsófiának, Kunsági Évának, Tóth Cintiának és Ulveczki Annának, őket válogattam be az idei 

szociális ösztöndíj bírálói csapatába, és itt elmagyaráztam nekik a bírálás folyamatát. 

Január 16-17-én a bírálói bizottság tagjai, és én is részt vettünk az EHÖK által kiírt vizsgákon, 

melyeken alkalmasságunkat mérték a rendszeres szociális ösztöndíjak bírálásával kapcsolatban. 

Mindenki sikeres vizsgát tett. 

Február 1-től kezdődött a rendszeres szociális támogatásoknak a beérkezése, és ezzel a bírálása 

is. A pályázatok február 9-ig érkeztek be, majd kezdődött a hiánypótlási időszak, mely február 16-
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ig tartott. Ez időszak alatt hallgatói e-mailekre válaszoltam, és a bírálói csapatommal igyekeztünk 

minden kérvényt a lehető legpontosabban elbírálni. A bírálással február 17-én végeztünk. 

Február 1-től érkeztek be a rendkívüli szociális támogatások is, melyeket egyedül bíráltam el. 

Február 9-10-én sor került egy KÖB levélszavazásra a Közéleti Ösztöndíjak pályázati 

kiírásáról, mely kikerült a honlapra és február 17-től már meg is jelent a pályázat a Neptunban. 

Február 16-án F.Tóth Balázs részt vett Németh Csilla EHÖK esélyegyenlőségi referens 

esélyegyenlőségi referensi gyűlésén, ahol egy jövőbeni, a SHÜTI munkatársaival való online 

találkozó részletiről volt szó, egyeztettek a félév terveiről, valamint a személyi segítők rendszeréről 

szóló szerkezeti változásokat és az eszközbeszerzési pályázat részleteit is átbeszélték. 

 

Kelt.: Budapest, 2021. február 19. 

 

Ehrenberger Blanka 

Diákjóléti Bizottsági elnök 

ELTE PPK HÖK 
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Gazdasági Bizottság beszámolója 

2020. december 02. – 2021. február 18. 
 

Eseménynaptár: 

 

Időpont Esemény 

2020. december 07., 2021. január 14., február 

16. 

Online elnökségi ülés 

2020. december 04., 2021. február 03. EHÖK Gazdasági Bizottság ülés 

2020. december – 2020. január Gólyatábor koordinátorok kiválasztása és 

felkérése 

2021. január 16. Bírálói vizsga 

2021. január 21. Online Educatio kiállítás 

2021. február 01. – 17. Rendszeres szociális pályázatok bírálása 

2021. február 02. EHÖK Gólyatábor workshop 

2021. február 04. Megbeszélés a képzésekről 

2021. február 16. EHÖK Küldöttgyűlés 

 

Részletes beszámoló: 

  

Az elnökségi ülések során minden fontos információt és eseményt áttekintettünk, kerestük a 

járványhelyzet miatt felmerülő problémák legmegfelelőbb megoldásait.  

Az EHÖK Gazdasági Bizottság ülésein átbeszéltük legfontosabb változásokat, amelyek az új évvel 

köszöntenek be. 

Diczkó Dalmával, Fekete Annával és Blazinovits Bencével felkértük a Gólyatábor koordinátorait, 

ezt az Elnökséggel való egyeztetések előzték meg. 

Január 16-án letettem a bírálói vizsgát, amelyet az EHÖK Szociális alelnöke szervezett, és ahhoz 

volt szükséges, hogy részt vehessek a rendszeres szociális pályázatok bírálásában. 

Január 21-én részt vettem az online Educatio kiállításon, a pszichológia szak standjánál válaszoltam 

az érdeklődők felmerülő kérdéseire. 

Február 01. és 17. között segítettem a Diákjóléti Bizottság munkáját a rendszere szociális pályázatok 

bírálása során. 
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Február 02-án részt vettem az EHÖK által tartott Gólyatábor workshopon, amelyen átbeszéltünk 

több részletet az eseményt érintően a járványhelyzetre is kitérve. 

Február 04-én részt vettem a megbeszélésen, amelyen az Animátori Kör képzéseinek sorsát 

tekintettük át, feltérképezve a lehetséges megoldásokat. 

Február 16-án részt vettem az EHÖK Küldöttgyűlésén. 

 

 

Kelt.: Százhalombatta, 2021. február 18. 

 

Szabó Krisztina 

Gazdasági Bizottsági elnök 

ELTE PPK HÖK 
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Kommunikációs Bizottság beszámolója 

2020. december 02. – 2021. február 19. 
 

Eseménynaptár: 

 

Időpont Esemény 

2020. december 07., 2021. január 14., február 

16. 

Elnökségi ülés 

2020. december 07. Online otthoni edzés népszerűsítése 

2020. december 09. Szombathelyi nyílt nap megosztása 

2020. december 14. Honorácior pályázati lehetőség megosztása 

2020. december 16-17 Cipősdobozakció népszerűsírése 

2020. december 16. OHV kérdőívekre való figyelemfelhívás 

2020. december 17. Bizottsági ülés 

2020. december 31. Évzáró Bingo Instagramon 

2021. január 05.,07.,08. Nyílt hét népszerűsítése 

2021. január 11. Perspektíva meeting 

2021. január 26. Szokoly Fanni felkérése médiáért felelős 

referensnek 

2021. január 27. Félév tanév rendjéről szóló poszt 

2021. január 27. PPK GIF tervezés, megbeszélés 

2021. január 28. Együttműködés a Nemzetközi Irodával az 

Erasmus népszerűsítése kapcsán 

2021. január 28.  Perspektíva januári témahónapjának 

népszerűsítése 

2021. január 29. Rendszeres és Alaptámogatás pályázati 

kiírásának frissítése, megosztása 

2021. január 31.  Perspektíva tagfelvételi lehetőség tovább 

osztása 

2021. február 03.  Facebook szakos hallgatói csoportok 

borítóképének cseréje 

2021. február 05., 09. Erasmus népszerűsítése 

2021. február 10. Mentorifelvételi lehetőség megosztása 
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2021. február 18. Egyeztetés Gyura Rékával 

 

Részletes beszámoló: 

 

Az online oktatás és egyetemi éle továbbra is folytatódott, így igyekeztünk segíteni más 

bizottságoknak is népszerűsíteni az általuk szervezett eseményeket, beleértve a 

Rendezvényszervező Bizottságot is, akik december elején online edzést rendeztek meg Zoom 

felületen. Majd nagyobb hangsúlyt fektetve a cipősdoboz akcióra szintén együttműködve az ELTE 

Hallgatói Önkormányzatával, segédkeztünk eme nemes cselekedetre buzdítani minden hallgatót. 

December 17-én tartottunk egy kommunikációs bizottsági ülést Földvári Anett, Gyura 

Réka és Fodor Ádám részvételével. Szó esett személyes visszajelzésekről, a Perspektívának adott 

javaslatokról, Ádám utódlásának kérdéséről és jövőbeli tervekről.  

Szerettünk volna, mint minden korábbi nagyobb eseménynél, kedveskedni a hallgatóknak 

Instagram felületen, így Anett és Réka közösen készítettek egy évzáró bingót. 

Január elején a nyílt hetet népszerűsítettük a Kommunikációs Irodával karöltve, majd 11-

én egy online meeting keretei között találkoztunk a Perspektíva Instagram oldalát kezelő 

szerkesztőségi tagokkal, hogy Anettel közösen minél több tanácsot, tapasztalatot át tudjunk adni 

nekik. Részt vett Gyura Réka, Ongai Kata és Patocskai Laura, akikkel közösen alakítottuk ki a 

januári témahónap vizuális megjelenését. Visszajelzések alapján nagyon hasznos és kifizetődő 

megbeszélésnek bizonyult.  

Január 26-án Diczkó Dalma elnökasszonnyal és Fodor Ádámmal online keretek között 

felkértük Szokoly Fannit Ádám utódjául, médiáért felelős referensnek, mely tisztséget örömmel el 

is fogadott. Ádám január 29-én átadta a tudását Fanninak.  

Január 27-én előzetes egyeztetések után online keretek között tartottunk egy meetinget, egy 

új ötlet megvalósulása érdekében. Rég szeretnénk PPK-s GIF-eket tervezni és elérhetővé tenni 

mindenki számára. A jelenleg animátornak képződő Széll Tamara volt segítségünkre, aki a 

megbeszélés alatt kapott egy képet tőlünk, mit is szeretnénk, majd elkezdett tervezni és rajzolni. 

Mostani állás szerint a fele elkészült a tervezettnek, és minden erőnkkel azon vagyunk, hogy az 

Instagram szabályzata által is elfogadtassuk a GIF-eket, hogy valóban mindenki tudja használni.  

Az Erasmusra különösen nagyobb figyelmet szentelve rendszeresen segítünk a Nemzetközi 

Irodának és a Külügyi Bizottsággal együttműködve népszerűsítjük a lehetőséget, a hozzá 

kapcsolódó információkat, tájékoztatókat. Emellett a Mentorfelvételt is megosztottuk. 

A Szociális Bizottsággal együtt dolgozva a szociális pályázatok frissítésre kerültek a 

honlapon, illetve a pályázati lehetőségek, határidőkkel együtt megosztásra kerültek a felületeinken.  
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A Perspektívával szoros kapcsolatban állva, fellendítettük a januári témahónap cikkeit és 

megosztottuk a tagfelvételi lehetőségüket is.  

Anettel együtt az új féléves tanév információval ellátva új borítóképeket szerkesztettünk, 

melyek a Facebook szakos hallgatói csoportokba kerültek lecserélésre. 

Még ebben a hónapban megbeszélést tartottunk Gyura Rékával, ahol a PersPektíva online 

csapatépítőjének programját állítottuk össze a meglévő és az új szerkesztőségi tagok számára. 

 

Kelt.: Budapest, 2021. február 19. 

 

Zsolnai Dorottya 

Kommunikációs Bizottsági elnök 

ELTE PPK HÖK 
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Külügyi Bizottság beszámolója 

2020. december 02. – 2021. február 19. 
Eseménynaptár: 

 

Időpont Esemény 

2020. december 17. Közbenjárás a Tanulmányi Osztálynál 

2020. december 19. Meeting az ESN ELTE elnökével 

2021. január 07 – 12. Papaya koordináció 

2021.január 14., február 16. Elnökségi ülés 

2020. január 15. Külügyi Akadémia 

2020. január 15. ELTE Hallgatói Külügyi Bizottsági gyűlés 

2021. január 16. ESN Rendhagyó tisztújító közgyűlés 

2021.január 20. Megbeszélés Külügyi elnökökkel 

2021. január 21. Nyílt nap- Padlet 

2021. január 22. Megbeszélés a Nemzetközi Irodával 

2021. január 23. Januári Külügyi Hírlevél 

2021. január 27. Reprezentatív meghallgatás, felvétel 

2021. január 29-március 1. Erasmus főpályázási időszak 

2021. február 01 – 05. Orientációs hét 

2020. február 04. University communications workshop 



  
 

 24 

2020. február 04. Reprezentatívok értesítése az általános pszichológia szigorlatról 

2021. február 07 – 14. Mentorigazolások  

2021. február 08. Kari koordinátorok meetingje 

2021. február 08 – 28. Mentor toborzás 

2021. február 09., 11., 16., 18.  Erasmus tájékoztatók 

 

Részletes beszámoló: 

 

December 17-én egy külföldi hallgató megkeresésére Bölcskei Dalma egyeztetett a 

Tanulmányi Osztály munkatársával a hallgató jegyeinek beírásával kapcsolatban. 

December 19-én Horváth Fanni egy találkozón vett részt, amelyen Mile Tamással, az ESN 

ELTE elnökével csatoltak vissza a félév tapasztalataira.  

Január 7 - február 12 között Horváth Fanni foglalkozott a mentorok és mentoráltak 

értesítésével, informálásával, illetve összekapcsolásukkal a Papaya rendszeren keresztül.  

Január 14-én és február 16-án online elnökségi ülésen vettem részt.  

Január 15-én részt Bölcskei Dalmával együtt részt vettünk az ELTE Hallgatói Külügyi 

Bizottság által szervezett Külügyi Akadémián, majd az ezt követő bizottsági gyűlésen. A Külügyi 

Akadémia ezen alkalma során a Nemzetközi Iroda tájékoztatta a résztvevőket a következő félévek 

Erasmus+ mobilitási lehetőségeivel, valamint a mobilitási ablakkal kapcsolatos fejleményekről. 

Január 16-án az ESN rendhagyó tisztújító közgyűlést tartott, melyen megszavaztuk az új 

alelnököt, a rendezvényszervező koordinátorunkat és elfogadtuk az SSO-ban szereplő újításokat. 

Január 20-án megbeszélést, ötletelést tartottunk Kálmán Leventével, valamint Mészáros 

Gáborral, a BTK és az IK karok külügyi elnökeivel a reprezentatív rendszer kialakításáról, illetve 

népszerűsítéséről a karokon.  

Január 21-én a Nyílt nap keretei között Padlet felületen válaszoltam a felvételizők 

kérdéseire. 

Január 22-én Kövecses Grétával, az iroda Erasmus mobilitási koordinátorával beszéltük 

meg az elkövetkezendő pályázási időszak menetét, és az akörüli szükséges teendőket.  

Január 23-án kiküldésre került a Külügyi Hírlevél megújult formában, otthonról is elérhető 

pályázatokkal, konferenciákkal. 
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Január 27-én Bölcskei Dalmával és Horváth Fannival közösen meghallgatást tartottunk, 

melynek során egy külföldi hallgatót felvettünk a reprezentatív rendszer tagjai közé. 

Január 29-én elindult az Erasmus főpályázási időszak, mely alatt a hallgatói megkeresésekre 

válaszoltam. 

Február 1 és 5 között zajlott le az Orientációs hét, ahol Horváth Fanni tájékoztatta a 

mentorokat az ESN által szervezett programról.  

Február 4-én Bölcskei Dalma internetes workshopot tartott egy külföldi hallgató és a 

Nemzetközi Iroda közreműködésével az idei félév külföldi hallgatói számára, melynek témája a 

helyes egyetemi kommunikáció volt, emellett tájékoztatta a reprezentatívokat az általános 

pszichológia szigorlattal kapcsolatos fejleményekről, illetve az oktatási dékánhelyettes 

válaszleveléről.  

Február 7 - 14 között Horváth Fanni összegyűjtötte a mentorigazolást igénylők adatait. 

Február 8-án részt vettünk a kari koordinátorok meetingjén a főmentorral, ahol átbeszéltük 

a tavaszi szemeszter eseményeit. Ugyanezen a napon indult el a mentorok toborzása a karon.  

Február 9., 11., 16., 18-án Erasmus tájékoztatókat szervezett a Nemzetközi Iroda, melyre 

felkértem hallgatót, hogy meséljen az élményeiről. A tájékoztatók megnövekedett száma a fokozott 

népszerűsítésre irányul.  

 

Kelt.: Budapest, 2021. február 19. 

 

Pásztor Katalin 

Külügyi Bizottsági elnök 

ELTE PPK HÖK  
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Rendezvényszervező Bizottság beszámolója 

2020. december 02. – 2021. február 19. 
 
Eseménynaptár: 

 

Időpont Esemény 

2020. december 07., 2021. január 14., február 

16. 

Elnökségi ülés 

2020. december – 2021. február Gólyatábor koordinátorok, gólyahét 

főszervezők felkérése 

2020. december 9. Online edzés 

2020. december 12. E-sport esemény 

2021. január 12. EHÖK Sportreferens Bizottsági ülés 

2021. január 19. Szülői értekezlet 

2021. február 2. Gólyatábor szervezési tudásátadás 

2021. február 3. EHÖK Rendezvényszervező Bizottsági ülés 

2021. február 4. Megbeszélés az animátorképzés folytatásáról 

2021. február 16. EHÖK Küldöttgyűlés 

 

Részletes beszámoló: 

 

A koronavírus okozta helyzet a gólyatábor koordinátorainak és a gólyahét főszervezőinek 

kiválasztása és felkérése hosszú folyamatnak bizonyult. A kiválasztás után a felkéréseket már 

decemberben elkezdtük, azonban csak februárra sikerült megtalálni minden pozícióra a megfelelő 

embert. 

Decemberben két online eseményt is tartottunk. Az első egy önálló esemény volt, melynek 

keretei között egy PPK-s hallgató tartott HIT tréninget. A másik esemény közösen került 



  
 

 27 

megszervezésre az Informatika Kar hallgatóival, valamint az EHÖK-kel. Ezen az eseményen a 

PKK hallgatói mérték össze e-sport tudásuk az IK hallgatóival. 

Január végén megrendezésre került egy szülői értekezlet, ahol Blazinovits Bence és a szülők 

megvitatták a jövővel kapcsolatos különböző lehetőségeket és meghallgatásra kerültek a különböző 

vélemények a tavaszi képzéssorozattal kapcsolatban. Megbeszélték a felmerülő ötletek előnyeit és 

hátrányait, illetve új, mindenkinek megfelelő koncepciók kidolgozásán gondolkodtak. 

Február másodikán a gólyatábor főszervezői egy EHÖK-ös beszélgetésen vettek részt, ahol 

elhangzottak alapvető információk, hasznos tanácsok arról, hogy hogyan kell megszervezni egy 

gólyatábort. A három főszervező közül mindannyian első alkalommal szervezünk gólyatábort, így 

különösen hasznos volt számunkra ez a tudásátadás. 

Szintén februárban megrendezésre került egy online alkalom, melyet a szerv szervezett, erre 

a szülők, a Szervezetfejlesztő Kör tagjai, valamint az elnökség tagjai voltak hivatalosak. Arra 

próbáltunk közösen megoldást találni, hogy hogyan bonyolítsuk le az animátor képzést az idei 

tanévben. Felmerült az online képzések, a tavaszi/nyári képzések, valamint az őszi képzések opciója 

is. A megbeszélés után összeállításra került egy online form, melyen keresztül a képződők szavazni 

tudtak, hogy melyik fajta képzést preferálják leginkább. Az eredmények azt mutatták, hogy a 

legtöbb képződő a tavaszi/nyári, több hétvégéből összeálló képzési formát támogatja a legjobban. 

Ennek fényében a jövőben azon fogunk dolgozni, hogy az éves képzési tervet úgy alakítsuk, hogy 

minél több tudást minél kevesebb időn belül tovább tudjunk adni az idén képződőknek. 

. 

Kelt.: Budapest, 2021. február 19. 

 

Fekete Anna 

Rendezvényszervező Bizottsági elnök 

ELTE PPK HÖK  
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Tanulmányi Bizottság beszámolója 

2020. december 02.  – 2021. február 19. 
 

Eseménynaptár: 

Időpont Esemény 

2020. december hónap Tudományos pályázatok bírálása 

2020. december 03., 2021. február 04. EHÖK Tanárképzési Bizottság online ülése 

2020. december 03. Pedagógusképzés Egyeztető Testület online 

ülése 

2020. december 07., 2021. január 14., február 

16. 

Rendkívüli elnökségi ülések 

2020. december 08. Kari Tanács online ülése 

2020. december 08., 2021. január 14., 20., 28.,   

február 15., 18. 

Kari Tanács levélszavazása 

2020. december 12., 2021. január 26. Road Show 

2020. december 14., 2021. január 18., február 

08. 

Kari Tanulmányi Bizottság ülése 

2020. december 14. - 2021. január 07. Honorácior státusz pályázati időszaka 

2020. december 30. Delegált kör online találkozója 

2021. január 07. HÖK karácsony 

2021. január 12. Tanárképzési ügyek megbeszélése Rapos 

Nórával, Diczkó Dalmával és Pajor 

Gabriellával 

2021. január 12., február 02. Pszichológia Intézeti Tanács 

2021. január 12., február 02. Pszichológia Intézeti Tanács levélszavazása 

2021. január 15. PPK Nyílt hét egyeztetése a Kommunikációs 

Iroda munkatársaival 

2021. január 15. 2020/21 2. félév rendszeres szociális 

támogatás bírálói vizsga felkészítő 

2020. január 16. 2020/21 2. félév rendszeres szociális 

támogatás bírálói vizsga 

2021. január 18-22. PPK Nyílt hét 
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2021. január 19. Educatio Kiállítás tesztüzeme (sikertelen) 

2021. január 20. Általános szigorlat egyeztetés a HÖK 

képviselői és a tanszékek vezetői között 

2021. január 21-23. Educatio Kiállítás 

2021. január 27. Új Nemzedék Kiválósági Program pályázók 

beszámolóinak bírálása 

2021. február 01-18. 2020/21 2. félév rendszeres szociális 

támogatás pályázatainak bírálása 

2021. február 01. EHÖK tájékoztató a 2020/21 2. félév 

rendszeres szociális támogatás bírálásával 

kapcsolatban 

2021. február 03. EHÖK Tanulmányi ülés 

2021. február 09. Személyiségpszichológia Tanszék ülése 

2021. február 09. Kognitív Pszichológia Tanszék online 

értekezlete 

2021. február 10. HÖK Tanulmányi Bizottság rendkívüli online 

ülése 

2021. február 11. ELTE népszerűsítő podcast 

2021. február 12. Pedagógusképzési és Pedagógus 

Továbbképzési Tanács online ülése 

2021. február 16. Affektív Pszichológia Tanszék online 

értekezlete 

2021. február 17.  Delegált igazolások kiküldése 

 

Részletes beszámoló: 

 

A Tudományos Pályázatok pályázási időszakában egy pályázat érkezett be, amit Pesthy 

Zsuzsanna tudományos referens és Fejes Zsófia pályázati referens bíráltak el közöse. 

Feltételezhetően a COVID-19 járványhelyzet miatt érkezett be ilyen csekély számú pályázat, 

ugyanis emiatt kevesebb tudományos esemény lett szervezve, melyekhez támogatást igényeltek 

volna a hallgatók. 

December 3-án Takács Anna részt vett a Pedagógusképzés Egyeztető Testület értekezletén, 

ahol az új OTAK átalakításáról, az ezzel kapcsolatos kari álláspontokról és a Minisztériumi 

tervezetről történt megbeszélés. Ugyanezen a napon részt vett az EHÖK Tanárképzési 
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Bizottságának ülésén a többi kar tanárképzési referensével, valamint Antalné Szabó Ágnes 

főigazgató asszonnyal, ahol a tanárképzéssel kapcsolatos változásokról, véleményekről, illetve az 

Educatio Kiállításon történtekről volt szó.  

A Kari Tanács december 8-i online ülésén sor került az új dékán, dr. Zsolnai Anikó 

megválasztására, és az ezt követő levélszavazásokon pályázatok véleményezése, illetve különböző 

tisztségekbe való kinevezések valósultak meg. 

December 12-én és január 26-án egy rendhagyó Road Show keretében online „látogatást” 

tettünk Kemenczei Kitti és Szokoly Fanni (a Delegált kör tagjai) iskolájában, ahol a résztvevő 

delegáltak népszerűsítették a PPK-t, illetve tájékoztatást nyújtottak a karról az érdeklődők számára. 

A Kari Tanulmányi Bizottsági ülésein hallgatói ügyek bírálata történt több témakörben. 

A honorácior státusz pályázatának kiírása 2020. december 14-én történt, ezután érkeztek be 

a pályázatok december 31-ig, a hiánypótlási időszak pedig 2021. január 7-ig zajlott. A pályázattal 

elég sok probléma adódott annak ellenére, hogy csak két pályázat érkezett be. A honorácior 

státuszról minden forrásból hiányos és pontatlan információk érkeztek, ezért elég sokat kellett 

utánajárnom a pályázat részleteinek. Mint kiderült, évek óta ez volt az első alkalom, hogy a sikeresen 

pályázók megkapták a nekik járó plusz rangsorpontokat, ilyen szempontból sikeresnek éreztem ezt 

a pályázati időszakot. A következő félévben azt tervezem, hogy minden a honorácior státusszal 

kapcsolatos kérdést egyértelművé tegyek, a hallgatóknak pontosabb tájékoztatást és több 

információt nyújtsak a pályázatról. 

December 30-án Kunsági Éva szervezésében lezajlott a Delegált Kör online találkozóját, ahol 

a vírushelyzet miatti hosszabb kihagyás után az együtt végzett munkán kívül kötetlenebb 

körülmények között is együtt tölthettünk néhány órát.  

Január 7-én zajlott a Hallgatói Önkormányzat tisztségviselői közötti karácsonyi 

ajándékátadás. Előzetesen mindenki e-mailen keresztül értesülhetett arról, hogy kinek ad ajándékot. 

Az ajándékokat a Magyar Posta szolgáltatásainak köszönhetően tudtuk eljuttatni egymáshoz az 

ország egy-egy pontjába. Az este nagyon kellemesen telt, mindenki örült, hogy láthattuk egy kicsit 

egymást és tölthettünk egy kis időt együtt.  

Január 12-én Takács Anna tanárképzéssel kapcsolatos megbeszélésen vett részt Rapos 

Nórával, aki a kari Tanárképzési Bizottság elnöke, Diczkó Dalmával, kari HÖK elnökkel, valamint 

Pajor Gabriella egyetemi oktatóval. A megbeszélésen szó esett arról, hogy az osztatlan tanárképzés, 

az Oktatási Minisztérium változtatásai által, az eddigi öt év helyett, ezentúl hat év lesz. Emiatt a 

többi tanárképzéssel foglalkozó karnak (BTK, TTK, IK, TÓK) nézeteltérései akadtak a PPK-val 

szemben, az itt teljesítendő kreditek eloszlásával kapcsolatban. Hivatalos megegyezés még nem 

született az üggyel kapcsolatban.  
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Január 12-én és február 2-án Kunsági Éva és Pesthy Zsuzsanna részt vettek az Pszichológia 

Intézeti Tanács online ülésén, ahol a személyi ügyek mellett (pl. szenátus felállása, Kiss Orhidea 

intézetigazgató-helyettesi kinevezésének megszavazása) szó esett a Stipendium jelentkezések 

követelményeiről, elbírálásáról, az idei Illyés-napok szervezéséről, az egyetemi modellváltás 

eshetőségéről, a félév elején esedékes intézeti leltározásról, illetve a 2020/21-es tanév tavaszi 

félévének rendjéről, a félévkezdés kérdéseiről, illetve hogy miként érdemes kommunikálni a 

hallgatók felé a döntést, mely szerint a félév az őszihez hasonlóan online körülmények között fog 

zajlani. Mindezek mellett a január 12-i Intézeti Tanácson Demetrovics Zsolt leköszönt 

intézetvezetői pozíciójából és átadta azt Kökönyei Gyöngyinek. A januári Tanács után 

levélszavazáson Kiss Orhidea intézetigazgató-helyettesi pályázatáról, a februári levélszavazásban 

pedig Várnai Dóra adjunktusi felterjesztéséről és S. Nagy Zita címzetes egyetemi docensi 

felterjesztéséről szavaztak.  

Január 15-én Kunsági Évával és több delegálttal részt vettünk a Nyílt héttel kapcsolatos 

online megbeszélésen a Kommunikációs Iroda munkatársaival. A megbeszélésen szó esett a nyílt 

hét részletes programtervéről. a delegáltak feladatairól, valamint a szükséges technikai 

információkról. A nyílt hét január 18-án kezdődött, melynek folyamán a látogatóknak lehetősége 

adódott bekapcsolódni az egyek szakok, specializációk online nyílt napos tájékoztatóiba, illetve 

feltehették kérdéseiket a hétfőn és szerdán üzemelő online infópultnál és az idén újdonságnak 

számító írásos Padlet felületen. A Delegált Kör tagjai mind a nyílt napos előadásokon, mind pedig 

az infópultban és a Padlet felületen részt vettek az érdeklődők tájékoztatásában, segítésében. A 

tapasztalatok azt mutatják, hogy a nyílt napos előadások sikert arattak, azonban az infópult területén 

lehetne még hova fejlődni: a delegáltak visszajelzései és saját benyomásaink alapján az infópult ideje 

lehetne rövidebb, illetve az idő kitöltése lehetne strukturáltabb (pl. helyet kaphatnának előre 

eltervezett kisebb előadások, bemutatók).  

Ehrenberger Blanka, Diákjóléti Bizottsági elnök felkérésére Kunsági Évával részt vettünk a 

2020/21/2. félév Rendszeres szociális támogatásainak bírálásában. A bírálási folyamatot ettől a 

félévtől vizsgához kötötték. Ezzel kapcsolatban január 15-én a többi bírálóval együtt részt vettünk 

egy online megbeszélésen, ahol Ehrenberger Blanka nyújtott felkészítést számunkra a pályázatokkal 

kapcsolatban. Ezt követően január 16-án részt vettünk a bírálói vizsgán, mely egy írásbeli és egy 

szóbeli részből állt. A vizsgát mindketten sikeresen teljesítettük. A vizsgák után, február 1-én a 

többi kar bírálóival együtt részt vettünk Mezey Mercedes, az EHÖK Szociális alelnökének 

tájékoztatóján, szintén a pályázatok bírálásával kapcsolatban. A Rendszeres szociális támogatás 

pályázási időszaka 2020. február 1-9. között zajlott, a hiánypótlási időszak február 16-án 16 órakor 

ért véget.  
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Január 19-én valósult volna meg az Educatio Kiállítás online tesztüzeme, ahol a kiállítóknak 

és a hallgatói segítőknek lehetősége lett volna a felület kipróbálására, annak feltérképezésére. A 

tesztüzem technikai okok miatt nem valósult meg, a felületet csak a kiállítás első napján, csütörtök 

reggel tudtuk elérni, akkor sem az összes funkcióval. A technikai problémák miatt egészen péntekig 

nem vált elérhetővé több olyan funkció, amit a kiállítás szervezői és rendszergazdái ígértek. Ez a 

probléma szinte az összes kiállító egyetemet érintette. Az ELTE többi kara, köztük a PPK is egyedi 

megoldásokkal igyekezett kompenzálni a technikai hátrányt. Nem mondanám sikeresnek a 

kiállítást, abból az okból sem, hogy az az utólagos áttervezések miatt ütközött a PPK Nyílt héttel, 

ami okból kifolyólag lényegesen kevesebben látogattak el hozzánk a négy nap alatt.  

Január 20-án az Általános Pszichológia Szigorlat kurzust érintő általános hallgatói 

felháborodás miatt, illetve egy konstruktív megoldás kidolgozása érdekében Kunsági Éva és Diczkó 

Dalma HÖK elnök online ülés keretében találkozott a szigorlat új rendszerét kidolgozó és a 

szigorlatot bonyolító Affektív és Kognitív Tanszékek képviselőivel. A megbeszélés során az 

oktatók hangsúlyozták, hogy a vizsgán értelmező, integrált tudást várnak a hallgatóktól, mely 

túlmutat a tankönyvek memorizálásán, illetve, hogy szóbeli vizsgára az évfolyamok növekvő 

létszáma okán nem tudnak lehetőséget biztosítani, azonban felvetették egy próbavizsga ötletét, 

melyet jónak tartottunk. A megbeszélés főbb pontjait továbbítottuk a hallgatók felé. Sajnos az ezt 

követő január 25-i utóvizsga olyan mértékű felháborodást keltett a hallgatók körében, hogy az ügy 

egy hallgató levele révén Rónay Zoltán oktatási dékánhelyettesig jutott, aki február 2-i levelében 

változtatásokat és új közös egyeztetést kért a szigorlat rendszerét illetően. Egy egyeztető 

megbeszélés február 16-án történt, melyre Diczkó Dalmával és Kunsági Évával hivatalosak 

voltunk, azonban mivel a két tanszék álláspontja igen különböző volt, Kökönyei Gyöngyi 

Intézetvezető Asszony arra kért minket, hogy egyelőre a tanszékek egyeztetése történjen meg, és 

mi csak egy következő stádiumban kapcsolódjunk be. 

Január 27-én az Új Nemzedék Kiválóság Program pályázatok beszámolóinak elbírálása zajlott 

Nagy Tamás vezetésével, melyben Pesthy Zsuzsanna is részt vett. A beadott beszámolókat, a 

kutatási eredményeket és a témavezetők értékelését elolvasták, majd ezek alapján értékelték a 

pályázatokat. 

Február 3-án részt vettem ez EHÖK Tanulmányi Bizottságának ülésén, melyen Fábián Fanni 

Tanulmányi alelnök hívott össze. Az ülés alkalmával szó esett az OHV kérdőívekkel kapcsolatos 

észrevételekről, valamint a többi karon zajló jelenlegi tanulmányi tevékenységekről, esetleges 

problémákról. Fábián Fanni kérte, hogy a többi tanulmányi bizottsági elnökkel együtt egy olyan 

táblázatot vezessünk a saját karunkon, ahol tanulmányi időszakokra bontva a legtöbb hallgatói 
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problémát fel tudjuk tüntetni. Ez annak érdekében szükséges, hogy több tudomásunk legyen a más 

karokon felmerülő problémákról, ezzel segítve azok kiküszöbölését a saját karunkon.  

Február 9-én Kunsági Éva Diczkó Dalmával részt vett a Személyiség- és 

Egészségpszichológia Tanszék értekezletén, melyen főként a szakdolgozati szemináriumi 

jelentkezések felmerülő problémáira igyekeztek megoldást találni. A tanszék végül úgy döntött, 

hogy a személyiségpszichológia terén tapasztalható nagymértékű túljelentkezésre válaszul a 

következő félévtől nem tudományterület szerint, hanem egyes oktatók szerint hirdetik meg a 

kurzust, így biztosítva azt, hogy követhetőbb legyen, kik azok, akik előzetes megbeszélés alapján 

vették fel a szemináriumot az adott oktatókhoz, és így mindenképp helyet kell nekik biztosítani.  

Szintén február 9-én Pesthy Zsuzsanna részt vett a Kognitív Pszichológia Tanszék februári 

értekezletén, ahol  nagy részében az Általános Pszichológia Szigorlatról volt szó. A tanszék célja az 

volt, hogy egy egységes álláspontot találjanak, ami majd az Affektív Pszichológia Tanszékkel való 

megbeszélésen fognak képviselni. A legmegfelelőbb szigorlatoztatási mód kiválasztásához sok 

szempontól, alaposan át lettek beszélve a lehetőségek. Sikeresnek éreztem az értekezleten való 

részvételemet, véleményem szerint határozottan tudtam képviselni a hallgatók érdekeit. Ezek után 

volt még szó a kognitív mesterképzésről és a kognitív szemináriumról. 

Február 10-én összehívtam egy rendkívüli tanulmányi bizottsági ülést, ahol az egymással 

történt eseményekről, valamint a jövőbeli feladatokról is beszélni tudjunk. Szó esett a delegált 

képzések tavaszi féléves megszervezéséről, mellyel kapcsolatban arra az álláspontra jutottunk, hogy 

a legbiztosabb online verzióban szervezzük meg azokat. Abban az esetben, ha a kormány 

rendelkezései engedik, az alkalmak egy részét szeretnénk mégis élőben megtartani.  

A Kommunikációs Iroda megkeresését követően Kunsági Éva felkérte Vulgarasz Zoét, a 

Delegált Kör tagját, hogy képviselje a PPK-t egy népszerűsítő podcastban, mely február 11-én 

valósult meg és a visszajelzések szerint pozitív eredménnyel zárult. 

Takács Anna február 12-én részt vett a Pedagógusképzési és Pedagógus-továbbképzési 

Tanács ülésén, ahol az Informatikai Kar által a 2 éves mesterképzési szak tantervéről, a szakzárással 

kapcsolatos eljárásrend módosításáról, valamint a pedagógusképzéssel kapcsolatos tervezett 

részeiről történt megbeszélés.  

Február 16-án Pesthy Zsuzsanna az Affektív Pszichológia Tanszék online értekezletén vett 

részt. Az értekezleten beszéltek az Általános Pszichológia Szigorlatról, hogy mit fognak képviselni 

a Kognitív Pszichológia Tanszékkel való megbeszélésükkor. Álláspontjukat bíztatónak, a hallgatók 

számára korrektnek látta. 

Február 16-án sor esett a Szakos Hallgatói Érdekképviseleti tagok bővítésre. A 

létszámemelést a Pszichológia alap- és mesterszak felhalmozódó problémái miatt éreztem 
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szükségesnek. A felkéréseket féléves időtartamra terjedően tettem meg.  Jelenleg még két személy 

nem jelzett vissza azzal kapcsolatban, hogy vállalja-e a tisztséget.  

Február 17-én az Erasmus és Campus Mundi pályázatokhoz szükséges delegált igazolások 

kiküldésre kerültek az ezt igénylő delegáltaknak. 

A PPK HÖK Elnökségi ülésein részt vettem, ahol az elnökség elmúlt időszakban történt 

tevékenységéről volt szó. Több ízben vitattuk meg az Animátori kört érintő kérdésköröket, 

problémákat. Szó esett az elmaradt animátor képzésekről, azok bepótlásának lehetséges opcióiról, 

a gólyatábor szervezéséről. Hallgatói részről több olyan problémáról számoltam be, ami a 

hallgatókat érte a vizsgaidőszakban, illetve a tárgyfelvételi időszak során.  

A folyamatos hallgatói megkeresésekre rendszeresen legjobb tudásom szerint válaszolok, 

jelenleg a szombathelyi képzési hellyel kapcsolatos problémákkal foglalkozom Diczkó Dalma 

HÖK elnökkel, és Antal Dániel Szombathelyi ügyekért felelős alelnökkel karöltve. Mindezek 

mellett Diczkó Dalmával, Kunsági Évával és a SZHÉK többi tagjával együtt folyamatos 

egyeztetésben állunk a hallgatókkal a kart érintő, a karon folyó ügyek kapcsán (ld. szigorlati ügyek). 

 

Kelt.: Budapest, 2021. február 18.  

 

 Tóth Cintia 

 Tanulmányi Bizottsági elnök 

ELTE PPK HÖK 
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PersPeKtíva főszerkesztő beszámolója 

2020. december 02. – 2021. február 19. 
 

Eseménynaptár: 

Időpont Esemény 

2020. december 07., 2021. január 14., február 

16.  

Rendkívüli elnökségi ülések 

2020. december. 09. Megbeszélés a tagokkal, Facebook poszt a 

„Motiváció” témahónapról, adventi 

csapatépítésről 

2020. december 17. Kommunikációs Bizottság megbeszélés 

2020. december 30. Bingo szerkesztés 

2021. január 05.  Tagok tájékoztatása a következő témahónapról 

2021. január 10. Instagram felület frissítése 

2021. január 11.  Megbeszélés az Instagram frissítése céljából  

2021. január 15. Cikkek leadásának határideje és lektorálás 

2021. január 18.  „Motiváció” témahónap kezdete 

2021. január 26. Megbeszélés a szerkesztőségi tagokkal 

2021. január 27.  Kommunikációs Bizottság megbeszélés Széll 

Tamara jelenlétében 

2021. január 31. Tagfelvétel kezdete 
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2021. február 13. 7 új tag felvétele és cikkek leadási határideje 

2021. február 14. Cikkek lektorálása, kommunikáció az új 

tagokkal 

2021. február 17.  Prezentáció készítése az új tagoknak, továbbá 

beavatás a lap szerkesztőségének életébe 

2021. február 18.  Csapatépítés tervezése a Kommunikációs 

Bizottság elnökével 

 

Részletes beszámoló: 

December 9-én megbeszélést tartottunk a szerkesztőség tagjaival, ahol összegeztük az 

elkövetkezendő időszakról alkotott elképzeléseinket. Az adventi időszakra képek formájában 

történő csapatépítést terveztünk. Ezzel kapcsolatban, és az induló „Motiváció” témahónapról 

posztoltam ki információkat Facebook csoportunkba.  

A Kommunikációs Bizottság összes tagja jelen volt egy közös megbeszélésen. 

Legfontosabb napirendi pontjaink többek között az utódlás, a Mediagroup képzés tervezése és a 

PersPeKtíva Instagram fejlesztési alternatíváinak megfogalmazása voltak.   

December 30-án készítettem Földvári Anettel egy PPK Bingo-t a HÖK Instagram oldalára. 

Képekkel próbáltuk aktivizálni a hallgatókat. 

Január 5-én közzétettem a szerkesztőség Facebook csoportjában egy bejegyzést, amely a 

felhívta a figyelmet az aktuális határidőkre, kiemeltem a cikkek leadására. 

Január 10-én a Kommunikációs Bizottság elnökének javaslatai alapján hangsúlyosabbá 

tettem a PersPeKtíva highlightjait. A színekre és az alakzatokra nagy hangsúlyt fektettem.  

A szerkesztőségi tagok elképzeléseit figyelembe véve, a Kommunikációs Bizottság tagjainak 

jelenlétében megterveztük a PersPeKtíva közösségi média felületein való megjelenését az 

Instagramért felelős tagokkal együtt január 11-én. Több hasznos programra találtunk rá közösen, 

továbbá az elnök megosztott velünk egy közös drive felületet. Azonnal alkalmazni kezdtük az ott 

tanultakat.  

 Január 15-én a szerkesztőség tagjai leadták cikkeiket és lektorálni kezdtem. Ebben a 

hónapban két vendégcikket is volt szerencsénk fogadni, ami nagy segítség volt a tartalomgyártásban 

csapatunk számára. Január 18-án kikerültek a „Motiváció” témahónappal kapcsolatos tartalmak 
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közösségi média felületeinkre, majd 26-án tartottunk egy összegző megbeszélést a a szerkesztőségi 

tagokkal. Megszavaztuk, hogy a következő témánk a „Kihívás” lesz. 

A Kommunikációs Bizottság megbeszélést tartott Széll Tamara jelenlétében. A jövőben 

törekszünk ELTE PPK GIF csomagok létrehozására. Ennek érdekében ötleteket szedtünk össze, 

hogy Tamara milyen módon rajzolja meg a különböző ábrákat, feliratokat. 

Január 31-én megkezdődött a PersPeKtíva tagfelvétele, amely február 13-án zárult le. A 

pályázóknak egy motivációs levelet és egy „Kihívás” témában íródott cikket kellett leadniuk. 7 új 

tagnak küldtem ki e-mailt, amelyben értesítettem őket felvételükről, és az ezzel kapcsolatos további 

teendőkről. A szerkesztőségi tagok is ezen a napon adták le cikkeiket. 

Másnap, február 14-én cikkeket lektoráltam és felvettem a kapcsolatot az új tagokkal, hogy 

milyen módon jelenhetnek meg az ő cikkeik is, már ezen témahónap keretein belül. Sikeres volt a 

velük való kommunikáció, hiszen szép és összeszedett anyagok érkeztek be hozzám az 

elkövetkezendő napokban a javaslataim alapján.  

Február 17-én  prezentációt készítettem az új tagoknak, amelybe belefoglaltam az ELTE 

PPK-val kapcsolatos legfontosabb információkat és a kari lap összes tartalmi és formai 

követelményét. Egymást és a PersPeKtívát is jobban megismerhették a tagok egy Teams meetingen 

keresztül. Ezt követően február 18-ám egy csapatépítés megtervezésébe kezdtünk a 

Kommunikációs Bizottság elnökével, hogy az új tagokat a régi szerkesztőségi tagok közé integráljuk 

mind közösségi, mind szakmai szinten. 

 

Kelt.: Budapest, 2021. február 19. 

 

Gyura Réka 

PersPeKtíva főszerkesztő 

ELTE PPK HÖK 

 

 


